
Tekst ETR 

Projekt: Wspólnie możemy więcej. 

 

To działanie polega na wyjeździe  na wycieczkę  do Opola 

 

 

Będziemy tam zwiedzać i Muzeum Polskiej Piosenki 

  

oraz Rynek 

Opolską Wenecję 

i inne zabytki  

 

 

Na wycieczkę pojedzie prawie 30 osób niepełnosprawnych. 

 

 

 

 

Koszty projektu zostały dofinansowane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej we Wrocławiu ze 

środków PFRON. 

 

 

 

www.mops.wroclaw.pl 


